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Abstract (en)
In a flexible keyboard, strip-shaped conductor coatings 5, 6 cross each other in a switching chamber 4. To prevent short-circuits, the opposing
surfaces of the conductor coatings 5, 6 are kept small with respect to the switching chamber surface. Opposite to the duct coating 5 or 6 of the
upper or lower supporting foil 2, 1, apart from the crossing points 10 there are only such regions of the lower or upper supporting foil 1, 2, which are
free of the conductor coating. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Folientastatur kreuzen sich in einer Schaltkammer 4 streifenförmige Leitbeläge 5, 6. Zur Vermeidung von Kurzschlüssen sind die
gegenüberliegenden Flächen der Leitbeläge 5, 6 bezogen auf die Schaltkammerfläche klein gehalten. Es steht der Leitbeleg 5 bzw. 6 der oberen
bzw. unteren Trägerfolie 2, 1 außer an den Kreuzungsstellen 10 nur solchen Bereichen der unteren bzw. oberen Trägerfolie 1, 2 gegenüber, die von
Leitbelag frei sind.
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